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VÄSTRA FRÖLUNDA KONSTÅKNINGSKLUBB 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 

 

Datum: 2023-01-23 kl. 18:30-21.00 

Plats:  VFKK kansli samt digitalt via Zoom 

Närvarande:     

Dan Strömberg (DS) 
Erika Ejnarsson (EE) 
Jenny Nihlen (JN) 
Camilla Ekstrand (CE) 
Tereza Lundberg (TL) 
Ulla Zetterquist (UZ) 
Lan Le (LL) 
Jessica Brant Johansson (JBJ) 
 
Frånvarande: 
Samantha Theerawat (ST) 
Karin Sundell (KS) 
 
Adjungerad:  Inger (deltog under senare delen av mötet) 
  

  

  

1) Välkomna och dagordningens godkännande 

 

2) Beslut om protokollskrivare och justerare. 

Protokoll: CE, justerare: TL 

 

3) Föregående mötesprotokoll  

Protokoll ej färdigt ännu.   

  

4) Korta rapporter 

Jullovet gick dåligt, alldeles för sen planering pga. sent besked om istid. Även fel med 

utskicket och vissa fick info om träningstider för sent.  

Föräldraföreläsning flyttad till senare tillfälle pga. för få anmälda. 

 

5) Ekonomiska frågor 

Inger har skickat ut ekonomiskt underlag till Styrelsen. Svårt följa ekonomin pga. Inkomster 

varierar pga. Olika föreningsbidrag, minskat coronastöd mm.  
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Tränarkostnader har ökat pga. ökade sociala avgifter och avgifterna för tränarmedverkan vid 

tävlingar har ökat. Arbete har gjorts för att effektivisera schemat för att minska kostnader. 

Minskade extraintäkter pga. minskat deltagande vid lovträningar.  

 

Nordiska mästerskapen – det har ej varit möjligt att hyra in tränare till Oliver så Mathias åker 

med om inte Josefin ska tävla. Detta kommer att innebära ökade kostnader för klubben. 

Förfrågan ska göras till GKF om bidrag till avgifter. 

 

6) Schemajusteringar 

Schemajusteringar är gjorda för vecka 4, utskickat och klart. Fler platser på elitis på 

söndagar, åtta platser istället för fyra. Kanske kan vi minska ner lite på de sena tiderna? På 

fredagar har vi åtta platser men det kommer ofta inte så många till träningen. Kan tiderna 

justeras även här? Dan ser om förändringar kan ske.  

 
7) A-tävling 

25-26/3 är det VFKKs A-tävling. Utskick har gjorts för att få medlemmar att lämna in 

kaka/lotterigåva. 

 

8) Sportadmin 

Det är svårt att hantera schemat i sportadmin. Förslag att ta bort schemat härifrån pga. 

schemat finns även på hemsidan. Svårt att synka båda varianter och detta blir ett sätt att 

undvika misstag. Information behöver göras till medlemmar om att schemat framöver inte 

kommer att synas i appen, utan man måste titta på hemsidan.  

9) Möte med tränarna 

Möte behövs med tränarna för planering framöver. Hybridmöte planeras tisdag 31/1 

12-13 på kansliet + zoom. Alla som kan deltar. Samtliga tränare bjuds in. Dan, 

Camilla och ev. Tereza deltar på kansliet.  
 

10)   Slingan 

Inbjudan är utskickad. Camilla och Tereza från styrelsen kommer att stötta tillsammans med 

Maria A. Café och lotteri kommer att hållas.  

 

11) Plan för eftersäsongen 

Kan skridskoskolan åka även eftersäsong 2? Vårshow planeras under eftersäsongen. Vi 

behöver gå ut tidigt med förfrågan. Vecka 23+24 går bort pga. underhåll av ishallar. 

Bokningsförfrågningar har gått till Kungälv och Öckerö för att få tillgång till istid dessa veckor.  

12) Skate Copenhagen 

Skate Copenhagen 30/3-2/4, vilka ska åka? Tradition för VFKK att delta. Intresseanmälan 

måste tas in snarast, Mathias gör detta. Mathias kommer också att kolla upp en tävling i 

Polen. 

 
13) Sportlovet 

Hur ser intresset ut? Vi har cirka 15 timmar att fördela på de åkare som anmäler sig men 

kommer inte att fylla alla. Vi har i nuläget cirka 20 intresserade åkare anmälda samt ev. 

skridskoskolan. Förslag att ordna träningstävling eller skridskodisco.  
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14) Göteborgsvarvet 

Dan går på möte i februari, ev. kommer klubben att delta som funktionärer. 

15) Skridskoskolan 

Inger – startar normalt v 37 om det inte ligger planerad hockeycup. Fortsätter sedan till v 50. 

Startar ofta i v 1 beroende på hur helgerna ligger. Håller sedan på till v. 13. Sociala medier 

behöver användas för att rekrytera fler åkare. 

Arbetspassen behöver tas upp för planering framåt. Styrelsen behöver hantera detta. 

Behöver tas upp vid nästa styrelsemöte.  

 
16) Nästa möte 

20/2 18.30-21.00 i Frölundaborgs kansli 

 

 

 

Vid protokollet: 

   

Camilla Ekstrand                    

 

 

Justeras:       
 

      

 

Dan Strömberg, ordförande  Tereza Lundberg, justerare          


